



BEIROUTY LANDSCAPING

There's Always More



 @beiroutylandscaping

 beiroutylandscaping



BEIROUTY
LANDSCAPING
There's Always More

نبذة عن المؤسسة:

مؤسسة البيروتي هي مؤسسة متخصصة في تصميم، تنفيذ، صيانة الحدائق والمزارع، وتركيب أنظمة الري اليدوية والأتوماتكية. وقد بدأت بممارسة نشاطها عام 2015 في مدينة عمان. وتوسع نشاط مؤسسة البيروتي ليشمل كافة أنواع الديكورات الخارجية وجميع ما يخص الحدائق. وأخيرا تتشرف مؤسسة البيروتي بأن تضع بين يدي عملائها الكرام خبراتها وامكانياتها على تقديم أفضل الخدمات المتعلقة بالمجال الزراعي من خلال فريق فني متخصص وواضحة في نصب اعينها الامانة والجودة والسرعة في التنفيذ.

Introduction:

AL-Beiruty landscaping is a specialized firm for Design, Execution, Maintenance of gardens and farms, and Installation of automated and manually operated Irrigation systems. In 2015 AL-Beiruty launched its business in the capital city of Amman, Jordan, and expanded its activities to include all types of exterior decoration and all terms of gardening. Finally, we are honored to put in the hands of our customers our expertise and capabilities to the best services related to agricultural domain, through a specialized technical team keeping on eyes honesty, quality, and timely execution of work.



خدماتنا: التصميم

يشعر فريق التصميم في دراسة المعلومات التي يأخذها من قبل العميل. وبعد ذلك يقوم الفريق بتحويل تلك المعلومات الى مخطط عام (ثنائي وثلاثي الابعاد) يضمن التوزيع المناسب للنباتات بناء على مبادئ علمية وذلك بتنسيق جمالي ومبهر.

Design:

Our design team proceed in the study of information provided by the client, and then convert that information to general plan (2D and 3D) ensuring adequate distribution of plants based on scientific principles taking in consideration the esthetic and impressive values.



Implementation:
Al-Beirouty landscaping implement projects with a high skilled technical team using the latest methods and equipment's.

التنفيذ:
تنفذ مؤسسة البيروتى المشاريع عن طريق فريق فنى يتمتع بمهارات عالية ومستخدما أحدث الطرق والمعدات.



الصيانة:

تعتبر الصيانة من اهم مراحل العمل . فالالتخطيط والتنفيذ بدون صيانة علمية مستمرة يعني الفشل . ولأهمية ذلك حرصت مؤسسة البيروتى على تدريب فريق صيانة متخصص لضمان اداء العمليات الزراعية من قص . تهذيب تشكيل وازالة النباتات والعشاب الضارة . وتسميد ورش النباتات بعقود صيانة شهرية . علاوة على ذلك فإن مؤسسة البيروتى لها القدرة على صيانة جميع أنظمة الري اليدوية والالوتوماتيكية.

Maintenance:

Maintenance is considered one of the most important phases to design and implement without considering a constant professional maintenance, means inevitable failure. Bearing the significance of this phase in mind, Al-Beiruty landscaping was keen to train a specialized team to insure the Agricultural operation from cutting trimming shaping removing foreign grass and plants, and fertilization of plants with a monthly contract also Al-Beiruty landscaping has the ability to maintain all manual and automatic irrigation systems.



خدمات اخرى:

لدى مؤسسة البيروتي خبرة واسعة في مجالات اخرى منها الزراعة المائية،
توريد النباتات الخارجية والداخلية، توريد وتنفيذ وتركيب المشب
الصناعي، المبيدات الزراعية والاسمدة، والديكورات الخارجية
(مظلات خشبية، باربيكيو، شلالات، نوافير والعباب اطفال).

Other services:

AL-Beirouty Landscaping has a wide
experience in different fields like Hydroponics,
supplying indoor and outdoor, supply,
implementation, and installation of artificial
grass plants, agricultural pesticides and
fertilizers, exterior decoration (Gazebo, Pergola,
Barbecue, Water falls, Fountains, Playing
areas, etc.).



Previous Project list

Project	Description	Location	Year	Email	Phone
AL Hussein Youth Sport City Bidding	For Weeding and Agricultural Services	Amman	2016	aarida@yahoo.com	0795577780
International Orthodox Christian Charities	Fodder Supply	Karak, Madaba, Jerash	2016	fnimri@iocc.org	0796411441
United Nations Development Program (UNDP)	Farming In The Municipality Of Sabha & Dafyaneh	Al Mafraq	2016	Nahla.soussou@undp.org	06-5100420
Queen Alia International Airport	Landscape Improvement	Queen Alia Airport	2017	ghayth.azar@aig.aero	0797115221
Queen Alia International Airport	Supply Pesticides	Queen Alia Airport	2017	ghayth.azar@aig.aero	0797115221
Armouh Tourist Investment co Ltd.	Planting Mac Restaurant	Al Mugabalain + Abdoun Branch	2018		0797396414
Queen Rania Foundation	Landscaping Works In Edrak	Dabouq	2018	zoweis@qrf.org	0799110422
The Lutheran World Federation	Supply of fertilizers , seedling and agricultural tools	Al Ramtha & Almazar	2019	mahmoud.ababneh@lutheranworld.org	0791124150
Aramex Corporate	Design and implementation of landscape scope	Almugabalen	2019		0798286280
Ministry of youth	صيانة تجليل ماصب سمو الامير علي بن الحسين	Almafraq	2021-2022		0797804825
Embassy of Ireland	Design and implementation of landscape	Amman	2021	mohammad.almahadin@dfa.ie	0796936097
The Lutheran World Federation	Supply and implementation of hydroponic system	Irbid/ al Ramtha	2021	amaal.musallam@lutheranworld.org	0797776802
The Lutheran World Federation	Supply of seedling and fertilizers	Irbid	2022	saddam.haddad@lutheranworld.org	0791124150
Austria embassy	Supply and installation of automated irrigation system	Amman	2022	Zina.abu-dayyeh@bmeia.gv.at	0795902003
Private Villas	Landscaping Works and Planting	Jordan	2017-2022		









BEIROUTY

LANDSCAPING

There's Always More

Jordan - Amman,

Um Al-summag,

Yazid al-asadi Stree Qondour building Num: 43 Amman 11821

Mobile : +962 79 6234343

Line: +962 6 5864644

morad@beirouty.net

beiroutylandscaping@gmail.com .net

www.beiroutylandscaping.com